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Αθήνα,  16 Ιουλίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

 Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

 Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Υποβάθμιση και αποδυνάμωση του ρόλου των σχολικών νοσηλευτών – Κοινω-
νικές αντιδράσεις και ανάγκη άμεσης αναθεώρησης των σχεδιαζόμενων αλλαγών». 

Την ώρα που η σχολική κοινότητα προσπαθεί να σταθεί όρθια απέναντι σε ολοένα και 
μεγαλύτερες προκλήσεις, από την ψυχική υγεία μέχρι τα χρόνια και οξέα νοσήματα μαθητών, το 
Υπουργείο Παιδείας φαίνεται να υιοθετεί μια πολιτική σταδιακής αποδόμησης του θεσμού του 
σχολικού νοσηλευτή, επιλέγοντας την απομακρυσμένη «περιπολία» αντί της σταθερής παρου-
σίας και της ουσιαστικής φροντίδας. 

Σύμφωνα με το υπό διαβούλευση νομοσχέδιο και τις αντιδράσεις των εργαζομένων, το προτει-
νόμενο νέο καθεστώς λειτουργίας προβλέπει την κάλυψη πολλών σχολείων από έναν και μόνο 
νοσηλευτή, με περιοδικές επισκέψεις και χωρίς σταθερή βάση, ακόμη και σε περιπτώσεις μαθη-
τών με σοβαρές και διαγνωσμένες ανάγκες. Παράλληλα, επιχειρείται ο διοικητικός και όχι παιδα-
γωγικός έλεγχος των σχολικών νοσηλευτών, γεγονός που αλλοιώνει πλήρως τον ρόλο τους και 
δημιουργεί εύλογες ανησυχίες για την ποιότητα και την αμεσότητα της φροντίδας. 

Η συγκεκριμένη τροποποίηση έχει προκαλέσει έντονες κοινωνικές και επιστημονικές αντιδρά-
σεις, καθώς πλήττει κατάφορα τη λειτουργικότητα του θεσμού, ο οποίος – από τη φύση του – 
απαιτεί καθημερινή, διαρκή και εξατομικευμένη παρουσία. Αντί να ενισχυθεί ο θεσμός ώστε να 
καλύψει τις αυξημένες ανάγκες, ιδιαίτερα μετά την πανδημία, παρατηρείται μια πολιτική ενοποί-
ησης και μετακύλισης αρμοδιοτήτων σε βάρος των παιδιών με σοβαρές παθήσεις και αναπηρίες. 

Κατόπιν των ανωτέρω,  

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

1. Ποια είναι η σκοπιμότητα των αλλαγών στο θεσμικό πλαίσιο λειτουργίας των σχο-
λικών νοσηλευτών; 

2. Πώς διασφαλίζεται η συνεχής φροντίδα μαθητών με χρόνιες παθήσεις ή επείγου-
σες ιατρικές ανάγκες όταν ο νοσηλευτής “μοιράζεται” μεταξύ σχολείων; 
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3. Υπήρξε προηγούμενη διαβούλευση με τις επιστημονικές ενώσεις, τις ομοσπονδίες 
γονέων και τα αρμόδια συνδικαλιστικά όργανα πριν τη σύνταξη της σχετικής πρό-
βλεψης; 

4. Προτίθενται να αποσύρουν ή να τροποποιήσουν την εν λόγω διάταξη, λαμβάνοντας 
υπόψη τις σοβαρές αντιδράσεις και τον κοινωνικό αντίκτυπο; 

5. Υπάρχει πρόβλεψη για την ενίσχυση του αριθμού των σχολικών νοσηλευτών με 
μόνιμες θέσεις και καθολική κάλυψη, σε όλα τα σχολεία που έχουν σχετική ανάγκη; 

 
       

Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης (Μίλτος) 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

Καλαματιανός Διονύσης  

 

Ακρίτα Έλενα 

Βέττα Καλλιόπη 

Γαβρήλος Γιώργος  

Δούρου Ρένα 

Κασιμάτη Νίνα 

Μαμουλάκης Χάρης 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κώστας 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

Παπαηλιού Γιώργος 

Παππάς Νίκος  

Τσαπανίδου Πόπη 

Ψυχογιός Γιώργος 

 




